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Datum 14 september 2021 
Zaaknummer Z/21/395750 /INT/21/1042147 
Onderwerp Afvalinzameling scholen 
Portefeuillehouder C. Koers-de Graaf 
 
Contactpersoon Marcel Krosenbrink 
E-mail M.Krosenbrink@zevenaar.nl 
Telefoon 0316-595136 
 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 
Inleiding 
Op 19 december 2019 heeft u een motie aangenomen waarin het college is opgedragen bij scholen het 
draagvlak te onderzoeken voor de aparte inzameling van papier en PMD en de financiële consequenties 
daarvan in beeld te brengen. Via deze raadsinformatiebrief informeert het college u over de stand van 
zaken. 
 
Kernboodschap 
Voor het onderzoek hebben wij ons in eerste instantie gericht op de basisscholen. De eerste fase betrof een 
enquête op scholen om de bestaande situatie en de behoeftes van scholen in kaart te brengen. Die 
enquête is uitgevoerd door NME Liemers. Vanwege Corona (de scholen hadden in die fase andere 
prioriteiten) is die enquête pas in de loop van het huidige schooljaar gehouden. De enquête heeft grofweg 
een beeld opgeleverd dat scholen wel geïnteresseerd zijn in afvalscheiding, maar daar op dit moment nog 
maar beperkt uitvoering aan geven.  
Aandachtspunt in dit dossier is dat de inzameling bij scholen formeel de inzameling van bedrijfsafval 
betreft. Dit behoort niet tot de taken van de gemeente. Omdat dit vraagstuk ook landelijk speelt, zijn er 
inmiddels wel juridische mogelijkheden om hier als gemeente toch invulling aan te kunnen geven. Eén van 
de voorwaarden daarbij is dat de markt geen oplossing biedt. Aan die voorwaarde blijkt de situatie bij de 
meeste scholen niet te voldoen. In de overeenkomst van scholenkoepel Liemers Novum (waarbij bijna alle 
basisscholen in de gemeente Zevenaar zijn aangesloten) met de inzamelaar, is de mogelijkheid om papier 
en Groente-, Fruit- en Tuinafval gescheiden in te zamelen, opgenomen. De individuele scholen maken daar 
echter maar beperkt gebruik van. De scholenkoepel gaat met de inzamelaar bespreken dat de scholen ook 
PMD apart kunnen aanbieden.    
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In ieder geval tijdens de duur van het huidige inzamelcontract (tot 1-2-2024) zien wij op korte termijn geen 
rol voor de gemeentelijke inzameldienst bij de afvalinzameling op scholen. Mogelijk verandert tegen die tijd 
ook de wetgeving, zodat dit hele vraagstuk sowieso opnieuw bekeken moet worden. 
 
Context     

☐ Actueel maatschappelijk onderwerp/probleem 

☐ Collegeprogramma 

x☐ Motie/amendement/toezegging 

☐ Anders, namelijk  
 
Inhoudelijke boodschap 
Zie kernboodschap 
 
Communicatie en vervolgproces 
 
Communicatie naar buiten 
Zie vervolgproces 
 
Vervolgproces 
Om in beeld te krijgen waarom de scholen het afval gedeeltelijk niet gescheiden aanbieden, gaan wij in 
gesprek met de scholen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Zevenaar, 
 
     
 
Danielle Jansen Lucien van Riswijk 
secretaris burgemeester 
 
 


